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Skrivelse från Östermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd  

 

 

Pensionärsrådet på Östermalm har den 9 augusti, tagit del av KPRs protokoll av den 18 maj 

och vill lämna följande synpunkter. 

Under punkten d/ Stadsövergripande och boendeplan. 

Fråga om boendeformer på sid 4. 

 

Östermalms Pensionärsråd anser det vara av stor vikt av att ta tillbaka Servicehusen, till det de 

var avsedda för, nämligen som ett mellanboende passande för äldre! 

Att efterfrågan har minskat har även att göra med den obefintliga informationen om 

möjligheten att söka till Servicehus. 

 

 


